

3 Bedroom+Study

Type: 3BA

GROSS/UNIT (SQM) 195.6



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداة هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحصائيات وسياسات ومتطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study

Type: 3BB

GROSS/UNIT (SQM) 205.6



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداءات هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحتتمالات و سياسات و متطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study

Type: 3BC

GROSS/UNIT (SQM) 224.9



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأدياءات هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحتتمالات و سياسات و متطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study (Penthouse)

Type: 3BDP

GROSS/UNIT (SQM) 152.9*



* Terrace area is not included
Varying terrace area for all the penthouses

إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداة هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحتتمالات و سياسات و متطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study

Type: 3BD

GROSS/UNIT (SQM) 170.4



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداة هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحتتمالات و سياسات و متطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study

Type: 3BE

GROSS/UNIT (SQM) 224.6



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداة هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن احتمالات وسياسات ومتطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study

Type: 3BF

GROSS/UNIT (SQM) 316.9



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداة هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحتتمالات و سياسات و متطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.

3 Bedroom+Study

Type: 3BG

GROSS/UNIT (SQM) 158.9

* Only one unit exists



إخلاء مسؤولية: جميع المعلومات، وخرائط الطوابق، و الصور، و الأداة هي فقط للتوضيح وقد تخضع للتغيير. المطور والشركات التابعة له والشركاء وجميع المعاونين غير مسؤولين عن التغييرات الناشئة عن إحصائيات وسياسات و متطلبات السوق المتغيرة، والقوانين و الأحكام الحكومية و القرارات الإدارية والتي تؤثر بصورة مباشرة أو غير مباشرة على التطور و بالتالي على المعلومة المقدمة في هذا الموضوع. جميع الحقوق محفوظة وأي نسخ غير مصرح به أو عرض لهذا الموضوع يمنع منعاً باتاً.

Disclaimer: All Information, floor plans, images and renderings are for illustrative purposes only and could be liable to change. The Developer, its subsidiaries, partners and all associates cannot be held accountable for changes arising from changing market trends, policies & requirements, government rules & regulations and management decisions which could directly or indirectly affect the development and hence information provided in this material. All Rights reserved and any unauthorized reproduction or display of this material is strictly prohibited.